



Numéro d'article / Article number: 53500-2

Numéro EAN / EAN number: 4250384787233

Catégorie de fret / Freight category: B

Pupitre à plans type S avec pieds réglables

Plan Stand type S with adjustable support legs



Description de l'article

Pupitre à plans type S avec pieds réglables

Pupitre à plans type S avec pieds réglables

Le pupitre à plans mobile permet de travailler au sec et à l'abri avec des dessins, des plans, des tablettes ou des ordinateurs portables directement sur le chantier.

- construction robuste en acier galvanisé à chaud avec un habillage en tôle striée d'aluminium
- capot de protection contre la pluie rabattable avec un vérin à gaz pour une ouverture et une fermeture confortables
- Largeur x Profondeur : env. 1,50 x 1,00 m, Hauteur : env. 2,10 m

Item description

Plan Stand type S with adjustable support legs

Plan Stand Type S with adjustable support legs

The mobile plan stand enables dry and protected work with drawings, plans, tablets or laptops directly on the construction site.

- robust construction made of hot-dip galvanized steel with an aluminum checker-plate cladding
- fold-up rain protection cover with a gas spring for convenient opening and closing
- Width x Depth: approx. 1.50 x 1.00 m, Height: approx. 2.10 m

Designated purpose

For dry and protected work with drawings, plans, tablet or laptop.

* Toutes les données sont des valeurs indicatives (en partie avec les arrondis habituels dans la branche pour une meilleure compréhension) et servent uniquement à la compréhension du produit, mais pas comme base pour la construction d'accessoires, de supports de stockage, d'adaptations, de produits combinés ou autres. Toutes les indications sont fournies sans garantie, nous déclinons toute responsabilité pour d'éventuelles erreurs et les conséquences qui en résultent.
* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.



Technical specifications

Weight: kg

material: galvanized steel construction with aluminum sheet cladding

outer dimensions: approx. 1,2 x 0,90 m, height: approx. 2.0 m

* Toutes les données sont des valeurs indicatives (en partie avec les arrondis habituels dans la branche pour une meilleure compréhension) et servent uniquement à la compréhension du produit, mais pas comme base pour la construction d'accessoires, de supports de stockage, d'adaptations, de produits combinés ou autres. Toutes les indications sont fournies sans garantie, nous déclinons toute responsabilité pour d'éventuelles erreurs et les conséquences qui en résultent.

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.